

窝眼式清选机 全新 农业

产品名称	窝眼式清选机 全新 农业
公司名称	酒泉奥凯种子机械股份有限公司
价格	.00/个
规格参数	产品类型：:全新 适用领域：:农业 品牌：:奥凯种机
公司地址	中国 甘肃 兰州市 城关区南面滩268号创新大厦B座三层
联系电话	86-09318235779/8235696 13909462311

产品详情

产品类型： 全新 适用领域： 农业 品牌： 奥凯种机
型号： 5W-5.0 产品别名： 窝眼式清选机 自动化程度： 半自动
适用对象： 稻类、豆类、麦 用途： 种子清选
 类、其他

5w-5.0(1)生产率(kg/h)：5000 productivity(kg/h):5000(2)电机总功率(kw)：3.3
power(kw):3.3(3)外形尺寸(mm)：长×宽×高=5012×3720×4600
size(mm):length×width×height=5012×3720×4600(4)重量(kg)：weight(kg)：(5)窝眼筒直径(mm):800
diameter of indent cylinder(mm)：800(6)窝眼筒长度(mm):2712length of indent cylinder(mm):2712

主要用途：5w-5.0b窝眼机可与我公司生产的其他清选设备配套组成种子加工组，以便清除风筛式清选机无法清除的短粒杂质（如：野豌豆等）和长粒杂质（如：燕麦等），同时又可作为单机独立操作，用户可根据需要进行选择。

main purpose:5w-5.0b indented cylinder can be matched with other cleaning processing equipments made by our company so as to clean short grain impurities which are not cleaned by air screen separator (vetch) and long grain impurities (oat).it can operate independently and users can choose according to their requirement.

该机结构先进，性能稳定，使用可靠，操作方便，适合现代种子加工的要求，是对小麦、水稻、等农作物及蔬菜、花卉、牧草等种子按长度进行清选分级的理想设备。

the instruction of machine is advanced and stable and it is easy to operate and use to separate seeds of wheat, rice and other crops and vegetables, flowers, grass according to their length.

主要特点：该机为我公司生产的5w-5.0a窝眼分级机的基础上组合成的机型，呈倒品字形。上面两筒为长杂清选长杂质，下面一个筒清选短杂质，该机结构先进，性能稳定，使用可靠，操作简便，适合现代种

子加工的要求，是对小麦、水稻、等农作物及蔬菜、花卉、牧草等种子按长度进行清选分级的理想设备

。

main purpose: the machine is produced on base of 5w-5.0a indented grader. two upper drums are used to separate long impurities and one lower drum is used to separate short impurities. the instruction of machine is advanced and stable and it is easy to operate and use to separate seeds of wheat, rice and other crops and vegetables, flowers, grass according to their length.